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Tak siÄ™ zÅ‚oÅ¼yÅ‚o, Å¼e miaÅ‚em moÅ¼liwoÅ›Ä‡ obejrzeÄ‡ próbÄ™ polowÄ… dla klaczy, jaka
miaÅ‚a miejsce w Janowie Podlaskim. Na 9 klaczy maÅ‚opolskich aÅ¼ 7 byÅ‚y to córki Huzara,
jedna byÅ‚a po Efekcie, a jedna po All That Jaz xxoo. Emblema (od Eminy po Divisor xx), rodzona
siostra ogiera Edam, wnuczka Emerychy.

Na pÅ‚ycie siÄ™ nie wyróÅ¼niaÅ‚a. Ale dla koni sportowych ten element oceny, kiedyÅ› bardzo
waÅ¼ny, a czÄ™sto jedyny, teraz powinien speÅ‚niaÄ‡ tylko rolÄ™ pomocniczÄ….
DrugoplanowÄ…. Bo najwaÅ¼niejsze sÄ… osiÄ…gniÄ™cia w sporcie. W przypadku czteroletniej
klaczy trudno o takie osiÄ…gniÄ™cia, zwÅ‚aszcza na poczÄ…tku roku, bo w drugiej jego czÄ™Å›ci
moÅ¼na ewentualnie liczyÄ‡ na wyniki podczas MPMK, o ile dany koÅ„ jest do takiego startu
przygotowywany. JeÅ›li klacz ma rodziÄ‡, to o to trudno. TakÄ… namiastkÄ… wyników sportowych
sÄ… rezultaty próby polowej. No i okazaÅ‚o siÄ™, Å¼e w skokach w korytarzu Emblema wypadÅ‚a
najlepiej ze wszystkich klaczy, a jeÅºdziec testowy &ndash; tÄ™ rolÄ™ Å›wietnie speÅ‚niÅ‚ Artur
Gierlicz &ndash; postawiÅ‚ jÄ… na drugim miejsce pod wzglÄ™dem jezdnoÅ›ci.Jak wiÄ™c widaÄ‡,
nie jest tak Åºle &ndash; jak niektórzy twierdzÄ… &ndash; z potencjaÅ‚em sportowym koni z rodziny 
Emerychy. ObejrzeliÅ›my teÅ¼ walewickiej hodowli ogiera Dwór (Diokles &ndash; Dworzanka po 
First des Termes), który jest teraz jednym z reproduktorów póÅ‚krwi w Janowie Podlaskim. KoÅ„ jak
koÅ„. Na pÅ‚ycie nie robi wraÅ¼enia, a o jego wynikach sportowych, choÄ‡ ma 6 lat, nic nie
wiadomo. DowiedzieliÅ›my siÄ™ jednak, Å¼e stadnina chce zakupiÄ‡ nasienie angloarabów
francuskich. ByÅ‚a mowa o kilku konkretnych ciekawych rodowodowo ogierach. Te plany hodowlane
majÄ… poparcie p.o. prezesa Grzegorza CzochaÅ„skiego. To cieszy. Bo w stadninie wszystko co
dotyczy koni powinno byÄ‡ priorytetem, nawet jeÅ›li spóÅ‚ka jest w trudnej sytuacji finansowej. A
jeÅ›li juÅ¼ o tej sytuacji mowa, to p.o. prezesa zapewniaÅ‚ nas, Å¼e nie jest ona taka zÅ‚a, jak to
przedstawiajÄ… media (w tym ja), Å¼e spóÅ‚ka zaczyna odrabiaÄ‡ straty i ten rok powinien byÄ‡
znacznie lepszy niÅ¼ dwa poprzednie. Oby tak byÅ‚o.Marek Szewczyk 
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